
 

 

 

 

 

 

 

 

1.  Henvendelse om opgradering af atletikstadion i Munkesøen  

 Åbent 

Sagsnr.: 326-2021-15159 J.nr.: 04.01.09 Dokumentnr.: 326-2021-97729 

 

Sagstype 

Drøftelse 

 

Resume og sagens baggrund 

Der er indkommet borgerhenvendelse med ønske om opgradering af atletikstadion i Munkesø-

en. Borger har efter aftale med den tidligere udvalgsformand indhentet overslag på forunder-

søgelse. Henvendelsen fremlægges til udvalgets drøftelse. 

 

Indstillinger 

Kulturchefen indstiller sagen til drøftelse. 

 

Behandling 

Kultur- og Fritidsudvalget 

 

Sagsfremstilling 

Bruger af løbebanen på atletikstadionet i Munkesøen har efter dialog med blandt andet den tid-

ligere udvalgsformand henvendt sig til udvalget med overslag på at få udarbejdet et projekt-

forslag til et nyt tidssvarende anlæg. 

Det der umiddelbart ønskes udarbejdet projektforslag på, er at løbebanerne (6 spor på 400 

meter og 8 spor på 100 meter) bliver renoveret med kunststofbelægning. 

 

Jf. nedenfor vil et overslag over udgifter til et projektforslag lyde på: 

 

Rådgiverydelser ekskl. moms 

• Besigtigelse 

• Koordinering af forundersøgelser 

• Optegning af hovedgeometri (ligner R36,0m på Google 

Maps, men skal kontrolmåles) 

• Tekniske løsninger herunder afvanding 

• Beskrivelse 

• Økonomioverslag 

  

100.000 kr. 

Forundersøgelser (tillæg til rådgiverydelser) ekskl. moms 

• Opmålingsplan udført af landmåler, kontrol af hovedgeo-

metri, skøn ca. 15.000 kr. ekskl. moms 

• Geotekniske undersøgelser i løbebanerne til bestemmelse 

af jordbundsforhold og lagstruktur, særligt ift. funderings-

dybde, grundvand og forurening (forbrændingsslagger?), 

skøn ca. 25.000 kr. ekskl. moms 

• Kontrol af eksisterende afvandingsforhold, skøn ca. 10.000 

kr. ekskl. moms 

 

50.000 kr. 

 

Moms af 150.000 kr. 37.500 kr. 

Overslag i alt 187.500 kr. 

 

Økonomiske konsekvenser 

Ønskes udarbejdet projektforslag skal forslaget sendes til budgetbehandlingen for 2022, idet 

der ikke er driftsmidler til dette i budgettet. 

Kultur- og Fritidsudvalgets møde den 4. maj 2021: 



 

 

 

 

 

 

 

 

Kultur- og Fritidsudvalget sender sagen til budgetprocessen. Udvalget drøftede sagen og be-

mærker at den eksisterende fodboldbane vurderes i forhold til de gældende mål og krav.  

 

 

 


